
De maatregel om de jacht op haas en konijn te sluiten is dom. Er is toch een reden dat we de haas 
afschieten (kunnen oogsten uit de natuur, gewas schade) en er is toch een reden dat we de vos 
schieten (ongecontroleerde predatie beperken). Ik ben zelf nog te jong om te mogen jagen maar ik 
ken wel jagers en het zijn allemaal mensen die heel erg betrokken zijn met de natuur. Ze zullen ook 
niet de laatste haas schieten, ze doen er juist alles aan om een goede hazenstand te houden, ze 
willen over 20 of 40 jaar nog kunnen jagen en aan wildbeheer doen. Verbied je de jacht dan denk ik 
niet dat er over 20 of 40 jaar nog veel hazen en konijnen zijn. 


